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Radna Marta Kowalczyk zapytała o przejęcie jeziora w Koninku. Poprosiła  

o przekazanie informacji na następnej sesji. 

Odnośnie jeziora w Koninku burmistrz wyjaśnił, że środki na wykup są 

zarezerwowane w budżecie MiG Kórnik. Obecnie prowadzone jest postępowanie 

komornicze. Rozważane są różne działania, w tym współpraca ze Starostwem 

Powiatowym. Burmistrz Przemysław Pacholski oświadczył, że samorząd gminy chce 

pozyskać jezioro dla mieszkańców.  

 

 


